香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence



超卓管理服務有限公司 — 禮頓山 Supreme Management Services Limited - The Leighton Hill



物業管理(住宅)

Property Management (Residential)

禮頓山積極推行綠色物業管理,一方面改進不同大廈設 備,持續改善節能減碳表現,用電較上年度節省逾5%;另 一方面亦與多個機構緊密合作,向住戶推廣不同環保訊 息,達至「綠色禮頓 • 持續共創」的目標。

The Leighton Hill actively pursues green property management. The Estate has continuously improved its energy saving and carbon reduction performance through optimising different building facilities and reducing energy consumption by over 5% when compared with last year. In addition, the Estate also proactively cooperates with various organisations to promote different green messages to residents to achieve the goal of "Go Green Together with The Leighton Hill".



定期與清潔承辦商合作進行廢物審計,以觀察廢物量 有否出現異常情況,並尋求進一步減少廢物的方法。

Conducting waste audits regularly in collaboration with the cleansing contractor to identify abnormalities of waste amount and seek solutions for further reduction in waste generation.



推出環保學堂,希望透過研討會、短片分享、遊戲及工作坊,培 養年幼居民對廢物處理、生態系統及氣候變化等課題的認識, 提升他們的環保意識。

Launching "The Leighton Hill Eco School Programme" with an aim to help nurture young residents' environmental awareness on topics like waste disposal, eco-system and climate change through seminars, video sharing, games and workshops.



廣泛於屋苑內使用可再生能源,例如太陽能灌溉和照 明系統等設施。

Widely adopting renewable energy in the Estate through facilities like solar-powered irrigation and lighting systems.